

Fotbollssektionen Rasbo IK

Möte 20 juni 2016

- Närvarande: Jennie Mattsson, Johan Malm, Andreas Ahlm, Anders Lundkvist, Malin Strömbom
- Styrelsen: Diskussionen om omfördelningen av arbetsuppgifter skjuts återigen upp eftersom det även den här gången var lite få representanter.
- Ekonomi: Samtliga ungdomslag förutom P04 har betalat in lag- och spelaravgifter. Malin skickar uppdaterade kontoutdrag till Johan, som informerar och påminner A- resp. B-laget om spelaravgiften samt klubbbrabatten.
- Domare: Therese hälsar att domarlistan för 7-manna matcher skickas ut före midsommar. Där är det inga problem att lösa det med domare. Tyvärr är det stor risk att det blir problem med domarlistan för 9- och 11-manna p.g.a. att Gunnar troligtvis kommer att flytta, då är bara Måns kvar.
- Utbildning: Jennie åtar sig att titta på alternativ för att kunna genomföra aktuella utbildningar till våren, inför nästa säsong.
- Material: Inga beslut togs gällande inköp av nya mål/nät, Anders fortsätter att titta på detta och utvärderar var störst behov finns.
- Fotbollsskola: 87 barn var anmälda och arrangemanget blev lyckat. Det ekonomiska överskottet blev ca 14 000 kr till det arrangerande laget F06/07. På hemsidan bör viktiga och informativa dokument, som kan vara till hjälp inför nästa, år läggas ut.
- Fotbollens dag: Även fotbollens dag blev ett lyckat arrangemang med ett ekonomiskt överskott på ca 30 000 kr som delas mellan lagen F02/03 och P03. Även information och aktuella dokument för fotbollens dag bör läggas ut på hemsidan.
- Senior: Laget ligger ungefär i mitten av tabellen. Två nya sponsorer är på gång till nästa säsong. Hovgården städas till hösten. Lagets stereo stals vid inbrottet på IP.
- Ungdom: F00/01 har svårt att få ihop tillräckligt med spelare på matcher, kanske slås laget ihop med F02/03 till nästa säsong då man redan nu måste låna spelare därifrån.
- Planskötsel: Bevattningen börjar bli dålig och måste ses över, ev. krävs nytt inköp inför nästa säsong.
- Städdag: Lite större plastbackar med lock har köpts in till containern för förvaring av material under vintern.
- Övrigt: Innebandyn verkar ha lagt lappar med information i Lindbacken. Vore kanske bra om RIK gemensamt, alla sektioner, presenterade sig i ett utskick. Malin hör med Thomas om det finns sådana planer. Jennie har sett en tidning för Danmarks ungdomslag där det finns information och annonser, kanske går det att göra något liknande för RIK?
- Nästa möte: Mitten av september, "doodle"-utskick görs efter sommaren.